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Datum: 13 juni 2025 Kenmerk: 25-007/ BW 

Onderwerp: Toegankelijkheid Festival op de Ring en evenementenbeleid 

Geachte mevrouw Halsema, 

Het Festival op de Ring ter gelegenheid van het 750 – jarig bestaan van onze hoofdstad, 

moet een feest zijn dat toegankelijk is voor alle Amsterdammers. Een feest waaraan zij – in 

al hun diversiteit - kunnen meedoen. Een feest waarop iedereen welkom is om dat mee te 

vieren. Voor mensen met een beperking gaat het dan niet alleen om beschikbare 

toegangskaartjes. Dan gaat het ook om de fysieke toegankelijkheid van het feest.  

Informatievoorziening 

Als je niet zo digitaal vaardig of snel bent, heb je de eerste hindernis al te pakken. Of je bent 

al afgehaakt omdat de confetti bij elke muisklik je afleidt. En een plattegrondje met de 

evenementen op de ring waar je braille-lezer of spraaksoftware niets mee kan. 

Gedupeerd 

Vooral mensen met een mobiliteitsbeperking worden zwaar gedupeerd: 

• Geen gehandicaptenparkeerplaatsen voor aangepaste auto’s bij de opritten. 

• Alle opritten zijn steil en lang, maar bij de kennelijk toegankelijkere opritten RAI, Bos 

en Lommer, Lelylaan en Slotervaart stoppen geen treinen en metro’s.  

• Het Aanvullend openbaar vervoer (RMC) komt maar tot aan de oprit, niet op de Ring 

zelf.  

• Handbikes zijn verboden, op één moment in zone oost na, maar die activiteit is 

bedoeld voor alle fietsen. 

• Hebben vrijwilligers ervaring met mensen in een rolstoel op een steile helling duwen? 

Met een rollator ben je niet geholpen. 

Toiletten en voorzieningen op de ring 

Voor de wc’s - ook de rolstoeltoegankelijke- moet je ook bij de oprit zijn. Het is niet duidelijk 

of en waar er toiletten op de Ring zelf zijn. En waarom er alleen maar sta-tafels bij de horeca 

kunnen en het aantal zit-plekken zo beperkt is terwijl iedereen weet dat de loopafstanden 

groot zijn? Was het echt niet mogelijk om een golfkarretje of nog iets innovatiefs in te zetten 

óp de ring voor al die mensen die slecht ter been zijn of een beperkt uithoudingsvermogen 

hebben?  
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Het kán wel 

Het is zeker niet eenvoudig om een groot evenement te organiseren dat voor iedereen 

toegankelijk én veilig is. Maar het kán wel. In ieder geval veel beter dan hoe het nú geregeld 

is. De Special Social Club laat dat zien bij één activiteit op de Ring Zuid. Ook op de Ring 

Oost zijn zien we dat terug bij een aantal initiatieven. 

Toegankelijke activiteiten behoren de standaard te zijn in plaats van de uitzondering of het 

excuus dat je met een beperking echt wel welkom bent. De gemeente Amsterdam heeft toch 

niet voor niets een Inclusie Agenda? En (ervarings)kennis over hoe het kan, is ook al veel 

langer beschikbaar. Die moet de gemeente dan wel vooraf en tijdens het organiseren van 

een evenement serieus meenemen. 

Nieuw evenementenbeleid 

Toegankelijkheid moet de norm zijn bij het nieuwe evenementenbeleid dat op dit moment ter 

inspraak voorligt. De slechte beurt die de gemeente maakt met het Festival op de Ring mag 

geen excuus zijn om geen eisen aan de toegankelijkheid te stellen in vergunningen en 

contracteisen. Burgers met een beperking hebben recht op eerlijke informatie over de 

toegankelijkheid van een evenement. Uitleggen wat er niet toegankelijk gemaakt kan worden 

moet daarom een verplichting worden.  

Extra aandacht en sturing van de gemeente is hard nodig, want het gaat niet vanzelf: Op de 

websites van de grote evenementen Sail en de Amsterdamse Marathon komt het woord 

toegankelijkheid niet eens voor! 

Amsterdam: zet dit recht en geef zelf het goede voorbeeld. Een volgende kans om het beter 

te doen is de organisatie van het eindfeest van 750 jaar Amsterdam. Laat dit een feest zijn 

dat nu al goed toegankelijk is, inderdaad écht voor iedereen.   

Met vriendelijke groet, 

 

 

Lindy van Vliet 

Directeur-Bestuurder 

 

Kopie aan: de gemeenteraad 




